
                                                                                                  

   

   
  

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  Demontagebedrijf van Os 

 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Al geruime tijd zorgt de eventuele vestiging van een demontagebedrijf (thans gevestigd aan de 
Reisenakker te Zevenaar) op het bedrijvenpark 7-poort voor onrust bij de verschillende 
ondernemers op het bedrijvenpark. 
 
Vanuit diverse raadsfracties zijn in het verleden ook al zorgen geuit over deze vestiging en is de 
vraag gesteld of dit bedrijf wel op dit terrein en op de door het college aangewezen plaats 
(tegenover o.a. de toekomstige outlet) gevestigd zou moeten worden, gelet op de te verwachten 
negatieve uitstraling.  
 
Parkmanagement 7-Poort heeft diverse malen met ambtenaren en het college over deze zorgen 
gesproken. Er is reeds eerder over alternatieven van dit bedrijf gesproken. 
De fractie van de VVD heeft vernomen dat er nog steeds gesproken wordt over het verplaatsten 
naar een locatie achteraan op 7-Poort.  
 
Vragen: 

 Graag vernemen we van de portefeuillehouder de laatste status van de ontwikkelingen. 

 Klopt het dat bij verplaatsing naar een andere locatie achteraan op 7-poort de locatie is 
uitgekozen omdat anders de gronden van het betreffende kavel moeilijker verkoopbaar 
zijn indien voor de locatie vlak achter Dachser gekozen wordt? Hierdoor zou er namelijk 
geen extra weg voor hoeven te worden aangelegd. 

 Zijn er ook nog steeds plannen om de gemeentelijke milieustraat ook hier te vestigen? 

 Klopt het dat de ondernemers van 7-poort bereidwillig zijn om een gedeelte van de kosten 
van een eventuele nieuwe weg op zich te nemen? 

 Klopt het dat de kavels naast het huidige aangewezen kavel voor van Os moeilijker 
verkoopbaar zijn? 

 Klopt het dat bij verplaatsing van van Os naar een locatie elders op 7-poort de volledige 
kavels naast en inclusief de huidig aangewezen kavel verkocht kunnen worden, cq dat dit 
al toegezegd is? 



                                                                                                  

   

 Is onze fractie juist geïnformeerd dat alle partijen bereidwillig zijn voor een verplaatsing 
van van Os maar het wachten is op de gemeente? 

 Hoe lang is van Os nog bereid om te wachten tot er een beslissing genomen wordt? 
 


